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N-VA Puurs schakelt een versnelling hoger
Sinds 14 oktober is de N-VA de grootste oppositiepartij in Puurs. Op 2 janu-
ari werd de nieuwe gemeenteraad officieel geïnstalleerd. Onze vijf N-VA-
gemeenteraadsleden legden trots hun eed af. Het echte werk kan beginnen.

Constructieve oppositie voor onze gemeente
De bestuursleden en mandatarissen van N-VA Puurs zijn klaar om de komende zes 
jaar constructief oppositie te voeren voor alle Puursenaars. Goede voorstellen van het 
bestuur zullen we voluit steunen. Maar als dat nodig is zullen we ook duidelijk onze 
kritische stem laten horen. 

Goed bestuur betekent voor N-VA Puurs dat de gemeente 
doordacht omspringt met ons belastinggeld. De gemeente 
moet de tering naar de nering zetten in deze tijden van cri-
sis. Verder is duidelijke en transparante communicatie naar 
de Puursenaars een must.

Een thema dat we met bijzondere belangstelling zullen 
opvolgen, is mobiliteit. In Puurs liggen immers veel drukke 
verkeerswegen (N16/N17 en A12) en het sluipverkeer door 
onze woonkernen neemt jaar na jaar toe.

Nieuw bestuur N-VA Puurs
Begin maart organiseerde de Puurse N-VA-afdeling bestuursverkiezingen. Door het 
succes van de afgelopen jaren hebben steeds meer vrijwilligers zich aangemeld om 
onze lokale werking mee te ondersteunen. Een nieuw bestuur was dan ook noodza-
kelijk. Met een groot aantal leden en mandatarissen in de 
gemeente- en OCMW-raad, zetten we ons verder in om, 
door middel van diverse activiteiten, die veranderingen te 
bewerkstelligen die voor Puurs noodzakelijk zijn. 

2014: verandering in zicht
De N-VA wil volgend jaar de vastgeroeste besluiteloze 
Belgische structuren omvormen naar een werkbaar con-
federaal model. Met onze inzet en de steun van alle 
Puursenaars, zullen we volgend jaar nog meer de kracht 
van verandering aanwenden. Want de Vlamingen hebben 
recht op de vooruitstrevende staatsstructuur die nodig is 
voor onze welvaart.
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Puurs
N-VA-barbecue

Onze jaarlijkse 11 
juli-barbecue vindt 
dit jaar plaats in 
dienstencentrum 
de Paepenheide in 
Breendonk. 

Om 12 uur steken we de barbecue 
aan.

U bent van harte welkom!

N-VA-café Pukema 

Ook dit jaar staat de 
N-VA met een leuk 
café op Pukema in 
Puurs. Onze bestuurs-
leden en mandataris-
sen vertellen u tussen 
pot en pint graag alles 
over onze werking in Puurs.
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Terugsturen naar: N-VA, Koningsstraat 47 bus 6 in 1000 Brussel of faxen naar: 02 217 35 10
E: info@n-va.be - www.n-va.be

JA, DE N-VA SPREEKT ME AAN

n De heer  n Mevrouw       

Naam:                                 Voornaam: 

Straat:

Postcode: Gemeente:

Tel: E-mail: Geboortedatum:       /       /

n Ja, ik wil graag lid worden. Stuur mij de nodige informatie.

n Ik wens de N-VA-standpunten te ontvangen.
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Financieel schandaal van de eeuw
FEDERALE REGERINGSPARTIJEN HOUDEN DEXIA-POTJE ANGSTVALLIG GEDEKT

De N-VA bracht in februari aan het licht dat de top van het ACW allerlei fiscale fratsen
en trucs gebruikte die de belastingbetalers én de Arco-coöperanten handenvol geld
kosten. Sindsdien zijn er week na week nieuwe bezwarende elementen naar boven
gekomen in het ACW/Belfius-dossier. De N-VA wil in een onderzoekscommissie te
weten komen wie politiek verantwoordelijk is. Want de 800 000 Arco-coöperanten, de
tienduizenden vrijwilligers die zich belangeloos inzetten voor het ACW en alle
belastingbetalers in dit land hebben recht op de waarheid.

De traditionele partijen houden de oprichting van een parlementaire onderzoeks-
commissie tegen. Nochtans zijn er heel wat belangrijke vragen die om opheldering
vragen.

➦Welke inschattingsfouten werden er gemaakt bij de
redding van Dexia? Was er inderdaad sprake van
chantage, zoals toenmalig minister Karel De Gucht 
van Open Vld beweert?

➦Wie heeft ervoor gezorgd dat één organisatie 
(het ACW) buiten schot bleef terwijl de belastingbetaler 
4 miljard euro moest ophoesten om Dexia Bank België
(nu Belfius) te redden? 

“Het feit dat CD&V, Open Vld en sp.a dit potje
krampachtig gedekt willen houden, wijst erop dat elk
van hen wel iets te verliezen heeft bij een
onderzoekscommissie. Toenmalig minister van Financiën
Didier Reynders (MR) zei zelfs dat de kranten papier
tekort zouden komen als hij alles zou vertellen. En nog
komt er geen onderzoekscommissie ... onbegrijpelijk!

Wie nu zijn verantwoordelijkheid niet neemt om
klaarheid te scheppen in dit financieel schandaal 
van de eeuw, pleegt schuldig verzuim.”

PETER DEDECKER 
Volksvertegenwoordiger
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De N-VA wil het sluipverkeer in 
onze gemeente terugdringen.

Erwin MErtEns
Voorzitter N-VA Puurs



puurs@n-va.be www.n-va.be/puurs

Senator inge Faes pleit voor dNA-databank
deze maand baseerde het duidingsprogramma Koppen een reportage over verkrachtingen op cijfers 
die senator Faes vroeg aan de minister van Justitie. daaruit bleek dat er jaarlijks 4 000 verkrachtin-
gen worden geregistreerd. 44 procent hiervan wordt geregistreerd, slechts 4 procent leidt tot vervol-
ging en één procent tot een gevangenisstraf. Van een ernstig vervolgingsbeleid is dus geen sprake.

Dat is een gevolg van de trage manier van werken. Een aanvraag tot DNA-analyse kan maanden duren. Bo-
vendien wordt 70 procent van de DNA-stalen nooit onderzocht. Hierdoor gaat belangrijke informatie verloren.
Om de daders in de toekomst sneller te berechten en het aantal verkrachtingen te verminderen diende sena-
tor Faes een wetsvoorstel in voor een DNA-databank van verdachten van ernstige misdaden. “Dat zou een 
enorme meerwaarde betekenen in de strijd tegen verkrachtingen”, aldus senator Faes.

N-VA slaat spijkers met koppen in gemeenteraad
Op 2 januari legden alle gemeenteraadsleden de eed af in handen van de voorzitter van 
de gemeenteraad. Senator Inge Faes staat aan het hoofd van de N-VA-fractie, met vijf 
leden de grootste oppositiepartij in Puurs. Al vanaf de eerste gemeenteraad liet N-VA 
Puurs van zich horen.

maximumsnelheid opgetrokken?
Op de laatste politieraad werd beslist om de snelheidslimiet in een aantal Puurse straten 
te onderzoeken. Als hieruit blijkt dat 85 procent van de automobilisten de maximumsnelheid op een 
bepaalde weg overschrijdt, dan is het misschien aangewezen om de snelheidslimiet aan te passen 
of om verkeersremmers te plaatsen. Inge Faes ondervroeg de burgemeester hierover in de 
gemeenteraad. Uit zijn antwoord kwam naar voren dat het vooral de bedoeling is om op 
basis van dit onderzoek gericht snelheidscontroles te organiseren. Zo wil men de echte 
snelheidsduivels onderscheppen. Structurele maatregelen komen er echter niet. Dit is een 
gemiste kans om Puurs echt verkeersveiliger te maken, meent gemeenteraadslid Faes.

brandblussers sporthal vervallen?
Tijdens het sporten in Breendonk merkte gemeenteraadslid Guy Cools op dat de brandblus-
sers in de sporthal waren afgekeurd. Deze zouden namelijk meer dan twintig jaar oud zijn. 
Guy signaleerde dit aan het schepencollege. Het college verklaarde op de gemeenteraad dat 
deze brandblussers wel in orde zouden zijn en dat ze reglementair werden nagekeken. Toch 
werden de brandblussers na de opmerking van Guy vervangen.

Parochiezaal Carolus krijgt waterdichte buitenmuur
Na de afbraak van de Sint-Caroluskerk in Ruisbroek, is de voormalige binnenmuur tussen 
de parochiezaal en kerk een buitenmuur geworden. Extra werken waren dus nodig om hier 
een volwaardige, waterdichte buitenmuur van te maken. Peter Hoefman, onze expert ter 
zake in de gemeenteraad, volgt deze werken op. De bevoegde schepen bevestigde hem dat 
het nodige gedaan wordt om de parochiezaal Carolus waterdicht te maken.

1 700 euro voor een ‘gezond’ logo
Onlangs ondertekende Puurs het charter voor een gezonde gemeente. In samenwerking 
met de vzw Lokaal Gezondheidsoverleg (LOGO) zal de gemeente gezondheidszorg en 
preventie in Puurs promoten. Bovendien zal de gemeente ongeveer 1 700 euro per jaar 
bijdragen aan de vzw Logo. 

N-VA Puurs vindt dit een goed initiatief. Gemeenteraadslid Jan Van Camp vroeg dan ook 
aan de schepen van Gezondheid welke initiatieven Puurs zal organiseren. Tot zijn verba-
zing moest de schepen hem het antwoord schuldig blijven. Nochtans gaf de gemeente in 
2011 al te kennen dat ze ging samenwerken met deze vzw. Jan Van Camp vreest dan ook 
dat gezondheid en preventie dode letter zullen blijven. De N-VA hoopt dat het gemeentebe-
stuur die 1 700 euro per jaar niet alleen zal besteden aan het gebruik van een ‘logo’ van een 
gezonde gemeente.

N-VA Puurs ook actief in provincieraad
Bij de provincieraadsverkiezingen van 14 oktober groeide de N-VA in Antwerpen uit 
tot de grootste partij. De N-VA behaalde over heel de provincie bijna 36 procent van 
de stemmen. Daarmee levert onze partij maar liefst 27 van de 72 provincieraadsleden.

Samen met CD&V en sp.a bestuurt de N-VA sinds begin dit jaar de provincie Antwer-
pen. Met Luk Lemmens en Bruno Peeters als gedeputeerden en Kris Geysen als provin-
cieraadsvoorzitter is de provincie klaar voor verandering. 

Benedicte Geniets, gemeenteraadslid in Puurs, is verkozen als provincieraadslid. Zij is 
voor iedereen uit de gemeenten Puurs, Sint-Amands en Bornem het aanspreekpunt voor 
alles wat met de provincie te maken heeft.

Heeft u een vraag over de provincie? 
Benedicte Geniets geeft u een 
antwoord.

N-VA zorgt voor uw welzijn in de oCmW-raad
Na de installatie van de gemeente-
raad werd de OCMW-raad samen-
gesteld. N-VA Puurs vaardigt twee 
raadsleden af. Cathy Dedecker uit 
Breendonk en Guido Debie uit Lie-
zele zullen vanuit de oppositie zes 
jaar constructief meewerken aan een 
sociaal en verantwoordelijk beleid.

N-VA Puurs is voor opvang, onder-
steuning en begeleiding voor zij die 
het echt nodig hebben. Dit vangnet 
is echter geen hangmat. Het is een 
nieuwe doorstart, waarbij mensen op 

een zo kort mogelijke termijn opnieuw 
een zelfstandig leven kunnen leiden 
en weer op eigen benen leren staan. 
Guido en Cathy zullen laten zien dat 
de N-VA er ook is voor de zwakkeren 
in onze samenleving. Zij willen hen 
helpen in moeilijke periodes.

Guido Debie en Cathy Dedecker 
staan in de OCMW-raad mensen bij 
die het even iets moeilijker hebben.

gemeentepuzzel
Denkt u veel te weten? Durft u een uitdaging aan te gaan? Doe dan mee met onze gemeente-
puzzel. Alle antwoorden hebben een link naar onze gemeente. Stuur de oplossing van het 
kruiswoordraadsel naar puurs@n-va.be en wie weet wint u dan wel een leuk N-VA-hebbeding.

1. Wandeltocht ontstaan in Bornem
2. Cultureel centrum
3. Voetbalclub Puurs
4. Jeugdontmoetingscentrum in Puurs
5. Fuif in Liezele
6. Brouwerij in Breendonk
7. Streekproduct
8. Jeugdhuis in Puurs
9. Miss België uit Puurs
10. Evenement in september
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